
 

 

 

    Minnesanteckningar 

Typ av möte:  KS-SAMK  

Mötesdatum:  2023-11-09, kl. 13.00-15.00, Gliwice och via TEAMS 

Närvarande:  Victor Kilén – stadsdirektör 

Elisabeth Carle – HR-direktör 

Anna Stening – koordinator  

 

 

Héléne Fischer Guste,  Sveriges Lärare 

Mickael Eriksson  Sveriges Lärare 

Lynn Bergvall   Sveriges Lärare 

Hanna Arvinell,   Akademikerförbundet SSR 

Pyret Due Hedlund,   Kommunal 

Jenny Hjelte    Kommunal 

Zubeyde Arslanerkekoglu  Vision 

Amanda Petersson  SSR 

Emrah Ercin    Säkerhetsstrateg, Ledningsstaben 

Hans Otto Halvorsen   Stöd- och Servicedirektör 

 

 

1. Mötets öppnande 

Victor Kilén öppnade mötet. 

 

2. Aktuell information från stadsdirektören 

Hans Otto Halvorsen går in som tf Kultur- och fritidsdirektör när Anders Mebius avslutar sin 

tjänst.  

Det pågår rekrytering till Kansli- och Juridikkanslistaben efter att Maria Rönnberg avslutat sin 

tjänst. Det blir två tjänster som rekryteras, en Stadsjurist och en Kanslidirektör. 

 

 

3. Riskbedömning utifrån ökat terrorhot, Emrah Ercin Säkerhetsstrateg 

Emrah visar en PP: Vad innebär den nuvarande hotbildsnivån mot Sverige för Nacka kommun. PP 

finns som fil och skickas till deltagarna.  

  



 

 

4. Digital post, Hans Otto Halvorsen stöd- och servicedirektör 

Hans Otto visar en PP: Digital inkommande post. PP finns som fil och skickas till deltagarna.                                                                          

 

5. Personalområdet 

Elisabeth Carle meddelar namn på de som startat sin anställning i Nacka kommun. 

Jenny Sternhoff Controllerchef, Emma Östlund Enhetschef Strategiskt klimat- och 

miljöarbete 

Det pågår rekrytering till miljötillsynsenheten. 

Det är dags att upphandla företag som gör bakgrundskontroller vid anställning. 

Det är dags att upphandla ”ny” medarbetarundersökning. 

 

6. Aktuellt kommungemensamt, Handlingar och protokoll. 

Inga kommentarer till handlingarna. 

 

 

7. Övriga frågor 

• När kommer datum till vårens KS SAMK. 

• Mediainformation, facken får frågor kring ärenden som rör Saltängen och Älta från 

media, vårdnadshavare och medlemmar.  

• Samtalsstöd, det tar för lång tid att få samtal nr 2 vid behov av stöd. 

• Ombud. Finns det vetskap om att det finns brister i de anställdas försäkring om man 

skadar sig när man cyklar till eller ifrån jobbet. 

 

 

 

Mötet avslutas. 

Vid noteringarna 

Anna Stening 

 

 

 

 

 

 



 

 

 


